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Z POSIEDZENIA

XÓMISJI DS. EDUKACJI I KULTURY
z DNIA 3 czERWcA 2oo9 RoKU

Początek posiedzenia - 10:00
Zakończenie posiedzenia - 12:00

posiedzenie komisji otworzył i przewodniczył obradom p. paweł Bartnik _ przewodniczący komisji,

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone w9 załączonych list obecności

załączniknrli2.

Po stwierdzeniu prawomocności posiedzenia (quorum i prawidłowość zwołania posiedzenia)

Przewod niczący zaproponował następujący porządek dzlen ny posleozenla :

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmi_a1 !o porządku. ob.I9,d.,

i: ióó;il;nió wniosru'oot. ó17Yoriału loka.lu na sióozioę ,Sklepu z ptasimi piórami".

3. Budżet modelowy wvoińiu'o-d*i"ty oraz Wydziału Kultury i ochrony Zabytków,

4. Sprawy różne i wolne wnioski.

Ad. ol(t'.7.
ffiffirr. *rio"kó- * 

"or"*r. 
.-r., do oou"dk, obr.d.

Nie Wniesiono.

R. Leoszewski _ przedstawił wniosek w sprawie przydzielenla. lokalu położonego przy ul, Jarowlta, na

działalność ,,Sklepu z ptiśińi ńiorami". posiad"ni" ńł"rn"go lokalu, plerwszego w hlstorii zespołu, da

stabilność w tworzeniu nowych rzeczy i integróńaniu środówiska. Kotłownia, o którą wnioskuje od 15 lat

stoi pusta i nie ma gospodarza. eo pizejęciu pr;"i Śto*ul"zyszenie Gamba, stanie 5ię miejscem prób,

siedzibą stowarzyszenia oraz miejscem konceńowym,

P.Bańnik.zapoznałradnychzwnioskiemT.KalinyWsprawiejw.(wniosekstanowizałaczniknr3do
protokołu).

B. Raszkowski - Wyclział oŚwiaty - poinformował, żePrezydent, MasojĆ nie podjęła Jeszcze ostatecznej

decyzji w sprawie nieruchomości w LOZ.

M. Kopeć _ uznał, że skoro dyrekcJa szkoły nie zgłasza sprzeciwu, a,Wydział Oświaty nie ma innego

póńv§łu n.iugoipoaaio*anie ieinierucńomoścT, to należy popzeć lnic;atywę p, Leoszewskiego,

B. Raszkowski - zapytał, kto poniesle koszty adaptacjl pomieszczenia?

R. Leoszewski - o śwladczył, że stowazyszenie jest w.stanie ponieść takie Wydatki, pod warunkiem że

nakłady zostaną zariczonehi poczet opłit czynszowych. Liczy tu na pomoc miasta i wo1ewództwa, oraz

osób skupionych wokół Sklepu.

v,| wyniku powyźszeJ dyskusji komlsja jednomyślnie podjęła stanowisko o treści:

,,komisja Edukacji i kultury p.opięra starania stowarzyszenia AkĘw.ności kulturalnej Gamba o uzyskanie

piwnicy budynku tice,ń'oiaińokształcącego i, z-oł it. lurowitź dta celu prowadzenia działalności

artystycznej. KomisJa prori p"na erezydenta i pitne r9zstrlvon.iecie,problemu dot, przyszłości tej

nieruchomości tak, by można było przygotowaĆ projekt ucńńały w tej sprawie na sesję Rady Miasta

najpóźniej do końca sierpnia 2009 r,


